
Izvršni odbor HZSN-a 

Datum: 17.11.2022. 

Broj: 4/23/vb 

 

ZAPISNIK 

s 19. sjednice Izvršnog odbora HZSN-a održane 17.11.2022. godine u prostorijama HOO-a, 

Trg Krešimira Ćosića 11, u Zagrebu. 

 

Započeto u 13.00 sati 

 

PRISUTNI: Jura Ozmec, Marijan Bakić, Stjepan Balog, Vinko Knežević, Rober Šalinović, 

Nikola Lipovac, Ivana Lukačić, Robert Valai 

ODSUTNI: Lovorko Magdić, Ante Župan 

OSTALI PRISUTNI: Vesna Brumec 

Sjednicu je otvorio predsjednik HZSN-a Jura Ozmec, konstatirao da postoji kvorum za 

donošenje pravovaljanih odluka, te predložio sljedeći 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika s 18. sjednice Izvršnog odbora 

2. Informacije o aktivnostima između dviju sjednica 

                    a/ 84. AIPS Kongres, Rim 

                    b/ SEESJA Kongres, Strumica 

                    c/ Ostalo 

3. Informacije o stanju na poslovnom računu 

4. Godišnje novinarske nagrade i priznanja HZSN (rokovi) 

5. Plan aktivnosti do kraja godine (Sabor HZSN, Financijski plan) 

6. Razno 

 

Predloženi dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 

 

AD.1. 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 18. Sjednice IO HZSN-a 

 

AD.2. 

Predsjednik HZSN-a Jura Ozmec je izvijestio članove IO HZSN-a o sljedećem: 

 

a) U Rimu je od 03.-06.10. održan 84. Kongres AIPS-a.  Pored Jure Ozmeca na kongresu 

su bili glavni tajnik Marijan Bakić i član Izvršnog odbora Stjepan Balog. Izabrano je 

novo vodstvo AIPS-a tako da je Jura Ozmec ostao i dalje  tajnik i rizničar AIPS-a 

b) U Strumici je organiziran kongres SEESJA, a nitko iz HZSN-a nije bio kandidat za 

ijednu od funkcija. 



c) Godišnju Nagradu 'Franjo Bućar' dobio je na prijedlog HZSN-a Radiša Mladenović, a 

Nagradu za životno djelo član HZSN-a Edo Pezzi. 

 

- HND je izabrao novu Glavnu tajnicu pa će predsjednik HZSN predložiti sastanak s 

predstavnicima HND-a na kojem bi, uz Juru Ozmeca bili nazočni glavni tajnik 

Marijan Bakić i dopredsjednik Vinko Knežević. Tema bi bila budući odnosi HND 

– HZSN. 

- Još nema odgovora iz Grada Zagreba o inicijativi HZSN-a za imenovanje ulice u 

Zagrebu po novinaru Tomislavu Židaku.  

 

Donesena je jednoglasna odluka da će pokrene inicijativa za imenovanje ulice po novinarki 

Milki Babović. 

 

AD 3.  

Glavni tajnik HZSN-a Marijan Bakić je izvijestio članove IO HZSN-a o stanju na poslovnom 

računu koje je sastavni dio ovog zapisnika.  

 

AD4.  

Izvršni odbor HZSN-a jednoglasno je donio odluku o zaprimanju prijedloga za godišnje 

nagrade i priznanja HZSN-a za 2022. godinu. Rok je 15. prosinac 2022. Prijedlozi se trebaju 

dostavljeni na e-adresu hzsn@hzsn.hr ili poštom na adresu HND-a (Zagreb, Perkovčeva 2), a 

sve potrebne informacije bit će dostupne preko glavnog tajnika Marijana Bakića.  

 

AD.5. 

Do kraja godine organizirat će se redoviti 37. Sabor HZSN-a na kojem će biti predložen i 

Financijski plan HZSN-a za 2023. godinu. Izvršni odbor je jednoglasno odlučio da će se 

Sabor održati  svima dostupnim načinom virtualno e-poštom, ali uz poznati dnevni red:  

1. Financijski plan HZSN-a za 2023. godinu  

2. Odluka o visini članarine za HZSN i za AIPS od 1. 1.2023. godine 

3. Razno 

Svi članovi HZSN svoj glas, odnosno potvrdu Financijskog plana za 2023. godinu, trebali bi 

poslati na e-adresu hzsn@hzsn.hr i time potvrditi prihvaćaju li Financijski plan HZSN-a za 

2023. Ako e-mail ne stigne najkasnije do četvrtka 15. prosinca 2022. godine do 12:00 sati, 

smatrat će se da član prihvaća predloženi Financijski plan.  

Svi članovi o tome trebaju biti obaviješteni putem e-pošte, redovitom poštom, preko web 

stranice i društvenih mreža i HZSN Info a za što je zadužen glavni tajnik. 

AD.6. 

 

Izvršni odbor jednoglasno je prihvatio prijedlog za Nagradu Milka Babović, za medijsko 

praćenje ženskoga sporta, koja će biti u suradnji HZSN-a i HOO-a, te će se dodijeliti za 2022. 

godinu na godišnjem Saboru 2023. godine.  

 

Glavni tajnik HZSN predložio je da se do kraja godine konačno pronađe mjesto za HZSN-ovu 

vitrinu u koju bi se spremila arhiva (registratora sa zapisnicima, odlukama, financijskim 

izvješćima i računima ...) te pokloni (zahvale) koje je do sada  dobio HZSN. Taj su prijedlog 

članovi Izvršnog odbora jednoglasno usvojili. Za mjesto gdje bi se takova vitrina (HND ili 

HOO) postavila zadužuju se predsjednik i dopredsjednik HZSN, Ozmec i Knežević.   
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Robert Valai je izvijestio članove Izvršnog odbora da je pokrenuta inicijativa da se u Muzeju 

sporta, u novim prostorijama koje se trebaju urediti u Ilici u Zagrebu, jedan dio uredi s 

fotografijama koje su napravili fotoreporteri Sportskih novosti. Članovi Izvršnog odbora bi 

prema prijedlogu kolege Valaja na uvid dobili fotografije na kojima bi, ako je to moguće, 

prepoznali osobe i time pomogli opisu/potpisu fotografije. Inicijativa je jednoglasno 

prihvaćena kao i prijedlog da se na sljedeću sjednicu IO HZSN-a pozovu Danira Nakić i 

predstavnik Muzeja sporta kako bi dali širu informaciju o ovoj inicijativi.  

 

 

Dovršeno u 14.10 sati 
 

 

 

Zabilježila:       Glavni tajnik HZSN: 

Vesna Brumec,      Marijan Bakić 

Organizacijski tajnica  

 

         

Predsjednik HZSN: 

        Jura Ozmec 
 


